
 

Beantwoording Vragen VVD 11 juni 2023 

Datum  19 juni 2023 

Fractie VVD 

Onderwerp Begroting GGD en Werkzaak 

 
 

Toelichting  

N.a.v. De zienswijzemarkt  voor de Regio, heeft de VVD West Betuwe de volgende vraag aangaande 

het concept advies begroting GGD ten opzichte van Werkzaak. 

 

Allereerst de opmerking dat de stukken Werkzaak anders zijn opgesteld als die van de andere 

regeling, hierdoor is vergelijking in advisering, door onze fractie als ingewikkeld ervaren. Dus dan 

maar wat er die donderdag boven tafel kwam. 

 

GGD positief advies instemming begroting en Werkzaak afwijzing begroting. 

Dit kan natuurlijk, maar bevreemd ons.  

In onze ogen zijn de opmerkingen nagenoeg gelijk in verbeter en zorgpunten bij beide regelingen. 

Derhalve gaarne nadere uitleg in verschil in uitkomst. Zeker daar er nauwelijks ernstige problemen bij 

Werkzaak waren en er bijzonder regelmatig financiële tekorten en niet nagekomen prestatie 

afspraken bij de GGD in de afgelopen jaren. 

 

Vraag 1 

Vorig jaar tijdens behandeling uiterst kritisch naar GGD en bijzonder positief naar Werkzaak. Onze 

vraag is hoe dit ineens in een jaar veranderd kan zijn. Functioneert de GGD ineens bijzonder goed? En 

disfunctioneert Werkzaak ineens, wat uiterst zorgelijk zou zijn. U adviseert de Raad niet voor niets “ 

onthouding van goedkeuring “, het zwaarste middel. 

 

Vraag 2 

Kunt u uitleggen waarom de afweging bij beide regelingen zoveel afwijkt bij nagenoeg dezelfde 

zorgpunten? 

 

Antwoord 

Er is geen spraken van disfunctioneren, bij beide partijen niet. Tegelijkertijd kan er in elke organisatie 

altijd in gezet worden op doorontwikkeling.  

Beide partijen vraag (veel)meer geld aan. De cao ontwikkelingen zijn voor beide partijen reden op de 

begroting flink te verhogen. Deze ontwikkeling is eigenlijk onafwendbaar, we hebben daar allemaal 

mee te maken.  

 

Werkzaak heeft naast de CAO ontwikkelingen ook andere grote investeringen begroot zoals een forse 

uitbreiding van ambtelijke formatie. De dienstverlening blijft verder nagenoeg gelijk. Daarom vragen 

we Werkzaak te zoeken naar alternatieve mogelijkheden. 
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Ook de GGD heeft ook meer gevraagd. Op een aantal zaken heeft de GGD dit al goed onderbouwd en 

op andere onderdelen vragen we ook via de zienswijze een verduidelijking. De grootste stijging in de 

kosten van de GGD zit met name echt in de CAO ontwikkeling, dus anders dan bij Werkzaak. 


